
PROTOKÓŁ 

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 21 marca 2022 r.

Rozpoczęcie: godz. 13:00

Zakończenie: godz. 17:00

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W  Komisji  ponadto  uczestniczy:  Pan  Błażej  Konkol  –  Wójt  Gminy,   Zofia  Gorzyńska
Skarbnik Gminy oraz Pani Natalia Marocka Insp. ds. zagospodarowania przestrzennego..

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności 
poinformował, że brakuje Radnej Justyny Perki.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

Program sesji:

1.  Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
- Zatwierdzenie porządku obrad.
- Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

2. Przedstawienie  sprawozdań  z  pracy  poszczególnych   komisji  stałych  Rady  Gminy
Trąbki  Wielkie w 2021r.  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady
Gminy Trąbki Wielkie;

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy, 

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

e)Sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

3. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmian  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  na  rok  2022  -
referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-
2033 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

5. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na sprzedaż  nieruchomości  lokalnej
położonej w Sobowidzu - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu targowiska gminnego „Mój Rynek” w
Trąbkach Wielkich stanowiącego załącznik do uchwały nr XII/105/2019 Rady Gminy
Trąbki  Wielkie  z  dnia  5  listopada  2019  r.  w  sprawie  ustanowienia  regulaminu
targowiska gminnego „Mój Rynek” w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol
Wójt Gminy;

7. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za pobyt w schroniskach dla bezdomnych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;  

8. Podjęcie  uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Trąbki  Wielkie  do  realizacji
programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 - referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;;

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  części  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  działkę  nr  146/28  położona  w
miejscowości  Kleszczewo,  obręb  Kleszczewo,  gmina  Trąbki  Wielkie  -  referuje  Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  części  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  działkę  nr  191  położoną  w
miejscowości  Kleszczewo,  obręb  Kleszczewo,  gmina  Trąbki  Wielkie  -  referuje  Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2022 roku” -
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi  mieszkańca Gminy Trąbki  Wielkie
(dot. nieodśnieżonych chodników w Sobowidzu) - referuje Pan Zbigniew Leszczyński
Przewodniczący Rady Gminy;

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi  mieszkańca Gminy Trąbki  Wielkie
(dot. źle oznakowanych polowań) - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący
Rady Gminy;

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi  mieszkańca Gminy Trąbki  Wielkie
(dot. zarządzenia Wójta Gminy Trabki Wielkie) - referuje Pan Zbigniew Leszczyński
Przewodniczący Rady Gminy;

16. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

17. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

18. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący  Rady Gminy  poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym  nie  tylko  omówione
zostaną  uchwały,  ale  również  dodatkowe sprawy.  Zaproponował,  aby z  uwagi  na  obecną
Panią Natalię Marocką pracownika Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego omawianie
materiałów rozpoczęto od omówienia pkt-u 10 i 11. 



Ad  10  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  części  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr 191 położoną w miejscowości
Kleszczewo, obręb Kleszczewo, gmina Trąbki  Wielkie  -  referuje Pan Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

Przewodniczący Rady Gminy –  oddał  głos  Pani  Natalii  Marockiej  pracownikowi  Urzędu
Gminy 

Pani Natalia Marocka  – poinformowała, że działka nr 191 położona jest przy ul. Jodłowej.
Zmiana jest realizowany na wniosek właściciela działki. Teren przed zmianą był w całości
rolą.  Na  wniosek  właściciela  powierzchnia  1h  tej  działki  został  zmieniony  na  tereny
usługowe. Dopuszczalne są jeszcze inne usługi oraz zabudowa jednorodzinna. Kolejno Pani
Natalia omówiła legendę dla każdego  fragmentu tej działki. Na koniec swojej wypowiedzi
podała,  że  uzgodnienia  wyszły  pozytywne,  żadnych  uwag  po  wyłożeniu  do  publicznego
wglądu nie było jak również zwróciła uwag, iż żadnych dodatkowych skutków finansowych
dla Gminy w tej kwestii nie będzie.

Komisja zapoznała się z projektem w/w uchwał. 

 /Do posiedzenia dołączyła Pani Dorota Strukiel Kierownik GOPS w Trąbkach Wielkich/ 

Ad 11 Podjęcie w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Trąbki  Wielkie  w  2022
roku” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pani  Natalia  Marocka –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  przedmiotowej  uchwały.
Poinformowała,  że  projekt  tej  uchwały  dotyczy  terenu  przy  dworku  w  Kleszczewie.
Właściciele  uzyskał  pozwolenie  na  budowę  przed  2014r.  czyli  przed  wejściem w życie
planów  dotyczących  przystąpiła  do  zmiany  zagospodarowania  terenu.  Obecnie  chce  się
powiększyć. Żadnych skutków finansowych w tej kwestii nie będzie. Uwag mieszkańców nie
było. Zmiany dotyczyły zmiany funkcji z mieszkaniowego na usługowe. 

Komisja zapoznała się z projektem w/w uchwał. 

Ad 7 Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za pobyt w schroniskach dla bezdomnych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Przewodniczący Rady Gminy  – celem omówienia  projektu w/w uchwały oddał  głos Pani
Dorocie Strukiel – Kierownikowi GOPS w Trąbkach Wielkich. 

Pani  Dorota  Strukiel  Kierownik  GOPS  w  Trąbkach  Wielkich –  przedstawiła  potrzebę
podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformowała,  że do tej  pory GOPS rozliczał  się z danym
schroniskiem na podstawie wystawionej faktury a projekt tej uchwały pozwoli GOPS zawrzeć
umowę z  konkretnym schroniskiem.  W dalszej  części  swojej  wypowiedzi  radni  zadawali
pytania  na  które  Pani  kierownik  na  bieżąco  udzielała  odpowiedzi  m.in.  pytano  o  sposób
obliczania procentowych kosztów ponoszonych przez osobę bezdomną – na to pytanie Pani
Kierownik  podała,  iż  procenty  są  liczone  od  dochodu  osoby  jaki  dana  osoba  bezdomna
uzyskuje. Wśród osób bezdomnych zdarzają się właśnie osoby pracujące uzyskujące  dochód
i  wówczas  one po części  również  będą ponosiły  koszta  pobytu  w schronisku,  nie  będzie
musiał w całości tych kosztów pokrywać GOPS. Jaką część poniosą tych kosztów, to będzie
właśnie zależało od wysokości uzyskiwanego miesięcznie dochodu. Średni koszt za pobyt



osoby w schronisku wynosi   1500 zł.  Każde schronisko ma inne kryteria  opłat.  Na dzień
dzisiejszy na terenie Gminy mamy 3 osoby w schronisku. 

Komisja zapoznała się z projektem w/w uchwał. 

Ad  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pani  Dorota  Strukiel  Kierownik  GOPS  w  Trąbkach  Wielkich –  przedstawiła  potrzebę
podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformowała,  że  statut  należy  dostosować  do  nowo
nałożonych zadań  na GOPS np. zasiłek osłonowy. 

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że w statusie brakuje zapisu dotyczącego  świadczenia dla
obcokrajowców. Stwierdził,  że jest to świeży temat i powinien być ten zapis ujęty w tym
projekcie uchwały. 

Ustalono wspólnie, że propozycja zapisu zostanie przygotowana i  uzupełniona na jutrzejszą
sesję Rady Gminy. 

Ad 9 Podjęcie  uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trąbki Wielkie do realizacji
programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 - referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

Pani  Dorota  Strukiel  Kierownik  GOPS  w  Trąbkach  Wielkich –  przedstawiła  potrzebę
podjęcia powyższej uchwały. Poinformowała, że Gmina na ten program otrzyma środki od
Wojewody Pomorskiego. Za otrzymane środki zostaną zakupione opaski przeznaczone dla
osób 65+  i   będą  ona  służyły  celem ochrony życia  w razie  jego  zagrożenia.  Opaska  w
przypadku kiedy osoba starsza będzie w sytuacji zagrażającej życiu np. przewróci się  i nie
będzie mogła się podnieść, aby dojść do telefonu, to po prostu wciśnie przycisk, który nada
sygnał najbliższym członkom rodziny, które będą mogły na to zareagować, z kolei kiedy nie
będzie  z  ich strony reakcji,  sygnał  zostanie  wysłany do pogotowia ratunkowego i  będzie
mogła  podjechać  pomoc.   Podobnie  w  przypadku  kiedy  dana  osoba  straci  przytomność,
opaska  również  w  takim przypadku  powiadomi  właściwe  służby  i  będzie  można  podjąć
szybką  interwencję  ratującą  życie.  Można  to  nazwać  tele  –  poradą.  Obecnie  jest  1428
seniorów w wieku 65+ którzy kwalifikowaliby się do tego programu. Przedmiotową opaskę
otrzyma osoba, która się na nią zdecyduje – nie będzie to przymusowe. 

Radny Władysław Kanka Przewodniczący Komisji  ROŚiSS – poinformował,  że temat  tej
uchwały  badała  wnikliwie  komisja,  która  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt
uchwały.

/Do posiedzenia dołączyła Pani Patrycja Jereczek – Kierownik Zespołu Oświaty/ 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w tym punkcie. Pytań nie
zgłoszono.  Kolejno  podziękował  Pani  Kierownik  GOPS  w  Trąbkach  Wielkich  za
przedstawienie powyższych tematów.

/Pani Dorota Strukiel opuściła salę posiedzenia/.  

Przewodniczący Rady Gminy - zaproponował, aby na chwilę pozostawić tematy dotyczące
sesji i  z uwagi na obecną Panią Patrycję Jereczek Kierownika Zespołu Oświaty - omówić
spraw oświatowych  w zakresie  obsługi  dzieci  z  Ukrainy.  Radni  nie  zgłosili  na powyższe
przeciwwskazań. 

Przewodniczący Rady Gminy – przywitał Panią Patrycję Jereczek i oddał głos w powyższym
temacie.



Pani Patrycja Jereczek Kierownik Zespołu Oświaty - podała obecną liczbę osób z Ukrainy
przebywających na terenie Gminy. Podała liczbę dzieci których należałoby się objąć nauką.
Przedstawiła system edukacji jaki obowiązuje w Ukrainie i zaznaczyła, że młodzież ukraińska
chciałaby  w  systemie  ukraińskim  kończyć  swoją  edukację.  Poinformowała  o  obecnie
rozpatrywaniu  dwóch  możliwości  rozwiązań  obowiązku  szkolnego  przybyłych  dzieci.
Pierwszy  to  dowożenie  młodzieży  z  Cząstkowa  z  Osady  49  do  placówki  Oświatowej  w
Mierzeszynie  a  drugie  rozwiązanie,  to  otworzenia  nowych  oddziałów  szkolnych  poza
placówka oświatowa w Czerniewie,  w budynku Osady 49 w Cząstkowie, jest taka szansa.
Właściciel wyrazi na to zgodę, ale taka możliwość byłaby tylko do 21 kwietnia 2022r. Jeżeli
miałoby tak  być,  to  w tym przypadku  potrzebna  jest  jeszcze  pozytywna  opinia  Kuratora
Oświaty. Na chwilę obecna trwają na ten temat dyskusje. Jeżeli zdecyduje się na utworzenie
nowych oddziałów udostępnionych przez właściciela Osady 49 w Cząstkowie to wówczas
będzie trzeba zwołać sesję nadzwyczajną. 

W  trakcie  przedstawiania  przez  Panią  Patrycję  Jereczek  powyższych  informacji  radni
zadawali pytania na które Pani Patrycja na bieżąco udzielała odpowiedzi.

/Do posiedzenia dołączyła Pani Anna Andreskowska – Insp. ds. p. poż/ 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  przypomniał  o  konieczności  ustalenia  przez  radnych  do
końca czerwca 2022r. ekwiwalentu dla Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Trąbki
Wielkie. Radni mieli zastanowić się nad tym a Pani Anna Andreskowska miała na dzisiejsze
posiedzenie  komisji  przygotować  informację  dotyczącą  wypłacanego  Ochotniczej  Straży
Pożarnej ekwiwalentu w sąsiednich Gminach. Oddał głos Pani Annie Andreskowskiej. 

 

Pani Anna Andreskowska – przedstawiła radnym wykaz stawek ekwiwalentu dla strażaków
uchwalonych przez rady gminy  i miast z województwa pomorskiego w 2022r oraz z różnych
części Polski w 2022r.  Powyższe informacje stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  dyskusja  w  trakcie  której  Radni  zauważają  iż  z
przedstawionych informacji przez Panią Annę wychodzi średnia stawka 25 zł. Za 1 godzinę
akcji. Zwrócono również uwagę, że  w samorządach równie jest to różnicowane: w jednych
jest  to  stawka  wspólna  i  za  akcję  i  za  szkolenia  a  w  innych  jest  to  liczone  osobno.
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że  uchwałę, rada gminy powinna podjąć do
ostatniego  dnia  czerwca  br.  Zaproponował,  aby  teraz  radni,  mając  obraz  stawek  w
województwie pomorskim, czy w różnych częściach Polski, zastanowili się nad stawką dla
strażaków na terenie Gminy Trąbki Wielkie. Dodał, że temat ten powinien być omówiony na
komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy. 

Radni  również  zwrócili  uwagę,  że,  większość  gmin  uchwalają  stawki  złotówkowe  -
konkretne a nie 1/175 średniej krajowej tak jak do tej chwili ma uchwaloną stawkę Rada
Gminy trąbki Wielkie.  

Kolejną  część  posiedzenia  poświęcono  już  na  dalsze  omówienie  materiałów  sesyjnych.
Rozpoczęto od omówienia zmian budżetowych. Do posiedzenia dołączyła Skarbnik Gminy
Pani Zofia Gorzyńska. 

Ad 3  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – przedstawiła zmiany do budżetu gminy. Odczytane
zmiany  stanowią  załącznik  do  protokołu.  Kolejno  zapytała,  czy  są  pytania  do
przedstawionych zmian.



Wójt  Gminy –  zwrócił  uwagę,  że   budowa  sali  gimnastycznej  w  Czerniewie  to  jest
najistotniejsza zmiana jaka następuje. Wynika to z przeprowadzonego przetargu. Z uwagi na
rosnące ceny materiałów i usług wszystkie ceny idą w górę. Po przetargu doszła kwota w
wysokości 560 000,00 zł. Do realizacji tego zadania.

Na powyższy temat wywiązała się dłuższa dyskusja. 

Radny Jan Selka – poruszył problem wjazdu na ul. Jaśminową. Wójt Gminy zadeklarował,
że w przyszłym roku wjazd na tę ulicę zostanie zrobiony.  

/Do posiedzenia dołączyła Radna Wioleta Frydrych/

Ad 4. Podjęcie  uchwały  w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy  finansowej  na lata
2022-2033 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani  Zofia  Gorzyńska –  odczytała  zmiany  w  sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej.
Poinformowała, że w załączniku nr 2 do w/w uchwały wprowadzono projekt zakup i montaż
urządzenia źródeł odnawialnych w gminie Pruszcz Gdański i Trąbki Wielkie oraz budowa
sali gimnastycznej w Czerniewie. 

Radni zapoznali się z projektem w/w uchwały. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalnej
położonej w Sobowidzu - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – poinformował, że przedmiotowa uchwała dotyczy lokalu przy ul.  Kościuszki
nr 70 w Sobowidzu. Przypomniał, że sprawa była omawiana na posiedzeniu Komisji EiRG
Rady Gminy Trąbki Wielkie.  Komisja zaopiniowała pozytywnie ten wniosek. 

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji Ekonomicznej – przyznał, że komisja EiRG
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad  6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu  targowiska  gminnego  „Mój
Rynek”  w Trąbkach  Wielkich  stanowiącego  załącznik  do  uchwały  nr  XII/105/2019
Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  z  dnia  5  listopada  2019  r.  w  sprawie  ustanowienia
regulaminu targowiska gminnego „Mój Rynek” w Trąbkach Wielkich - referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  nowo  obowiązująca  ustawa  promuje  lokalnych
producentów.  Gmina  musi  zmienić  obecnie  obowiązującą   uchwałę  i  dostosować  ją  do
nowych przepisów zgodnych z obowiązująca ustawą. Zgodnie z wprowadzonymi zmianami
w piątki i w soboty rolnicy będą miały darmową możliwość handlu. Zmiana dotyczy tylko tej
zmiany. Pozostała część nie ulega zmianie.

Ad 12 Podjęcie w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Trąbki  Wielkie  w  2022
roku” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy –  przypomniał że projekt tej uchwały jest projektem cyklicznym. Rada Gminy
co roku ja podejmuje. W dalszej swojej wypowiedzi przedstawił kolejno jakie informacje
ujęte są w regulaminie na koniec dodając, że w rozdziale 9 w par. 14 pkt. 1 jest odnotowana
kwota przeznaczona na realizacje tego programu – 10 tys. zł. 

Komisja zapoznała się z projektem w/w uchwał. 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że kolejne punkty porządku sesji dotyczą spraw
skargowych.  Zostaną  one  przedstawione  i  omówione  na  sesji  Rady  Gminy  przez
Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Podziękował wszystkim za udział, po
czym zamknął posiedzenie Komisji Wspólnej Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy
Trąbki Wielkie:

Protokolant:
Katarzyna Czyż Zbigniew Leszczyński


